
واکنش ژائله به خلع ید از کشت
و صنعت مغان

یونس ژائله که کشت و صنعت دشت مغان به او وگذار شده بود در واکنش
به خبر خلع ید او از این مجموعه گفت: حکمی به من ابلاغ نشده، اما

تصمیم نظام هرچیزی که باشد اطاعتی میکنم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی، ژائله در گفتوگو با
خبرنگار انصاف نیوز دربارهی حکم هیئت داوری سازمان خصوصیسازی
مبنی بر خلع ید او از مجموعه کشت و صنعت دشت مغان گفت: هیئت
داوری قطعا وجاهت قانونی برای خلع ید دارد. هیئت داوری یک مرجع
قانونی برای تصمیم گیری است اما به ما چیزی بنابر خلع ید ابلاغ
نشده است. اگر شبکه خبر میداند برای ما هم بفرستند که ببینیم.

وی افزود: هنوز حکمی به ما داده نشده. اگر حکمی هم صادر شده برای
من که یک طرف ماجرا هیستم ارسال و ابلاغ نشده. حکم باید شماره و

تاریخ داشته باشد تا وجاهت قانونی داشته باشد.

او به سوالی دربارهی واکنش خود در صورت ابلاغ این حکم پاسخ داد:
نظر من این است که آنچه خیر است اتفاق خواهد افتاد. تصمیم نظام
هرچیزی که باشد ما اطاعت میکنیم. یک روز این را به ما فروختند ما

قبول کردیم و حالا اگر بگویند پس بدهید ما پس میدهیم.
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